
 
Varbola Lasteaed-Algkooli hoolekogu  protokoll      

 Varbola        20.11.2017 nr 1-3/1 

Algus: 17.30  

Lõpp: 18.45 

Osalesid: Eero Kalm, Kertu Elfenben, Aile Taidema, Marko Aleksejev, Ülle Viipsi, Katri 

Buht, Lea Rau, Helve Riitsaar. 

Puudusid: Anu Matsoo, Raili Vendelin 

Päevakord: 

1. Hoolekogu koosseis.  

Uus esindaja Varbola LA-AK hoolekogus KOV-i esindajana on Helve Riitsaar.  

2. Varbola Lasteaed - Algkooli arengukavast. 

Arengukava ülesehitust tutvustas direktor E. Laaser. Varbola LA-AK arengukava lõpeb aastal 

2017. E. Laaser tegi ettepaneku teha järgmise perioodi arengukava 5 aastaks ehk aastateks 

2018-2022. E. Laaser andis hoolekogule ülevaate investeeringutest, mida planeeritakse 

aedkooli arendusse. 

Järgnes arutelu arengukava muudatustest tulnud teemadel. 

Hoolekogu esimehe küsimusele „ Mis on põhjendus, miks arengukava on koostatud viieks 

aastaks“? vastas koolidirektor, et mitmed investeeringud ja arenguprotsessid meie arengukavas 

võtavad kauem aega kui üks aasta ja seetõttu tahame arengukava koostada 5 aastaks.  

Jaanuaris esitab aedkooli direktor arengukava hariduskomisjoni.  

Otsus: Võtta teadmiseks. 

2. Päevakorralised küsimused 

M. Aleksejev andis ülevaate teemal „Mis on väikese maakooli eelised“. H. Riitsaar tundis huvi, 

kas endiselt on Varbola koolis liitklassid ja kutsus hoolekogu liikmeid osalema 27. novembril 

Varbola rahvamajas kogukonnale suunatud üritusel „Turvaline kodukant.“ 

Toimus arutelu: Aedkooli ees olev ülekäigurada on valgustamata. Vajalik paigaldada Seal 

tänavavalgustus, et inimestel, eelkõige lastel, oleks tutvaline teed ületada. 

 

Protokollis: Lea Rau 

 


